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برای شرایط جوی هفته جاری در استان گلستان
 آماده باش تمام اكیپ های
 شركت توزیع نیروی برق

گرگان-لقمان میرزاعلی: مدیرعامل شــرکت توزیع 
نیروی برق گلستان گفت :تمامی اکیپ های شرکت توزیع 
نیروی برق گلســتان با تمام توان، آماده ارائه خدمات به 
شهروندان در شرایط جوی هفته جاری هستند. به گزارش 
روابط عمومی شــرکت توزیع نیروی برق گلستان، سید 
احمد موسوی گفت: با توجه به هشدار اداره هواشناسی 
استان تمام اکیپ های عملیاتی این شرکت جهت گذر از 
ســرمای پیش رو ،به صورت شبانه روزی جهت خدمت 
رسانی به مردم در آمادگی کامل قرار دارند.وی افزود:حفظ 
آسایش و آرامش مشترکان و اطمینان از پایداری شبکه 
به منظور جلوگیری از بروز کوچکترین وقفه در این روزها 
برای ما اهمیت دارد چرا که مردم ما شایسته ارایه بهترین 
خدمات هســتند.مدیرعامل شــرکت توزیع نیروی برق 
اســتان نیز در پایان این بازدید هــا ضمن اطلاع از روند 
آمادگی نیروها در شرایط موجود ؛ بر آمادگی کلیه نیروها 
در آماده سازی شرایط برای گذر از سرمای ۱۴۰۱ که از 
ماه های قبل شروع شــده ، تاکید داشت. در حال حاضر 

تمامی خطوط برق استان گلستان پایدار می باشد.

۶ پارک جدید در شهر كرمانشاه 
احداث می شود

رییس سازمان سیما منظر و فضای سبز شهری شهرداری 
کرمانشاه گفت: ۶ پارک جدید هم طی یک سال گذشته 
در مناطق کم برخوردار احداث یا در حال احداث اســت.  
فرامرز رحمتی زاده رییس سازمان سیما منظر و فضای سبز 
شهری شهرداری کرمانشاه درخصوص شرایط حال حاضر 
پارک های سطح شهر، اظهار کرد: ۲۳۱ پارک فعال در شهر 
کرمانشــاه وجود دارد و ۶ پارک جدید هم طی یک سال 
گذشــته در مناطق کم برخوردار احداث یا در حال احداث 
است که احتمالا تا ۲۲ بهمن آماده بهره برداری خواهد شد. 
وی مســاحت کل فضای سبز شهر کرمانشاه را یک هزار و 
۶۷ هکتار با ســرانه فضای سبز ۱۰.۵۵ مترمربع را عنوان 
کرد و گفت: تعداد ۲۵۶ ست  بازی کودکان تعداد ۸۳۶ ست 
ورزشی در سطح پارک های شهر وجود دارد.رییس سازمان 
سیما منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرمانشاه اضافه 
کرد: سال گذشته ۳ هزار و ۵۰۰ متر کف پوش بازی کودکان 
خریداری شده که در سطح پارک ها مناطق مختلف نصب 
شده است. وی، از سرقت در سطح پارک ها به عنوان یکی از 
مهمترین مشکلات یاد کرد و افزود: زمین هایی که قابلیت و 
کاربری ایجاد فضای سبز دارند را شناسایی و با ایجاد پارک 

یا درختکاری سرانه فضای سبز را بالا خواهیم برد.

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه کرمانشاه:
100 درصد نفت سفید روستاهای فاقد 
گاز استان كرمانشاه تامین شده است

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه کرمانشاه 
از تامین ۱۰۰ درصدی نفت ســفید روستاهای فاقد گاز 
استان خبر داد و گفت: تمام مخازن نفت سفید استان پرُ 
است و خانوارها می توانند با مراجعه به شرکت های تعاونی 
سهیمه خود را دریافت کنند و در این راستا هیچ مشکل 
و کمبــودی وجود ندارد. »فریدون یاســمی« اعلام کرد: 
کالابرگ هزار و ۴۰۰ لیتری نفت ســفید روستاهای فاقد 
گازرسانی استان صادر شده و خانوارها می توانند با مراجعه 
به شرکت های تعاونی )فروشنده های نفت روستایی( نفت 
روستایی مراجعه کنند. وی تعداد خانوارهای فاقد مشترک 
گاز روستای را براساس آخرین راستی آزمایی این شرکت 
۵۷ هزار خانوار اعلام کرد.یاسمی در پایان گفت: در استان 
در تامین سوخت نفت سفید هیچ کمبود و مشکلی وجود 
ندارد و همه مخازن پر هستند.هم اکنون بیش از ۹۹ درصد 
خانوارهای شــهری با گازرسانی به ۲۸ شهر و ۷۱ درصد 
خانوارهای روســتایی با گازرسانی به بیش از هزار و ۳۲۱ 

روستا از نعمت گاز طبیعی برخوردار هستند.

سرپرست شرکت شهرک های صنعتی استان 
اردبیل خبرداد:

واگذاری حق بهره برداری 55 زمین 
صنعتی به زنان

 سرپرست شرکت شهرک های صنعتی استان اردبیل با 
اشــاره به واگذاری حق بهره برداری ۵۵ زمین صنعتی 
بــه زنان در اردبیل گفت: حجم ســرمایه گذاری بخش 
خصوصی در شــهرک های صنعتی اســتان ۲۰ درصد 
افزایش یافته است.روح الله برادران حیدری در گفت و گو 
با خبرنگاران با ارائه برنامه های حمایتی مختلف از بانوان 
کارآفرین به دنبال استفاده از ظرفیت ها و توانمندی های 
زنان در ساختار اقتصادی و اجتماعی هستیم، افزود: کاهش 
قیمت حق بهره برداری زمین تــا ۱۰ درصد برای زنان 
سرپرست خانوار، برگزاری دوره های آموزشی تخصصی، 
حمایت از حضور در نمایشــگاه های داخلی و خارجی و 
برگــزاری تورهای تخصصی، از مهمتریــن برنامه های 
حمایتی این شــرکت از حضــور بانــوان کارآفرین در 
شهرک های صنعتی است.  سرپرست شرکت شهرک های 
صنعتی استان اردبیل با اشاره به اینکه ۲۰ واحد صنعتی 
با مدیریت بانوان کارآفرین در استان اردبیل فعال است، 
گفت: ۵۵ قرارداد حق بهره برداری زمین منعقد شــده با 
سرمایه گذاران در شهرک های صنعتی استان مربوط به 
بانوان کارآفرین اســت که از این بین، ۲۰ واحد تولیدی 
موفق به اخذ پروانه بهره برداری از دســتگاه های مربوطه 
شده است.سرپرست شرکت شهرک های صنعتی استان 
اردبیل همچنین از افزایش ۲۰ درصدی حجم ســرمایه 
گذاری بخش خصوصی در شهرک های صنعتی استان 
خبر داد و گفت: شــرکت شــهرک های صنعتی استان 
اردبیــل تلاش کرده با برنامه ریــزی و اجرای پروژه های 
عمرانی متنوع، زیرساخت های لازم را برای سرمایه گذاری 
بخش خصوصی فراهم کنــد.وی ادامه داد: این حجم از 
واگذاری ها در حدود چهــار درصد از کل واگذاری ها در 
شــهرک های صنعتی استان را شامل می شود که نشان 

از حضور فعال بانوان توانمند در عرصه کار و تولید دارد.

خبر

استاندار فارس تاکید کرد:
احیاء واحدهای راكد بهترین راهکار 

افزایش تولید
 اســتاندار فارس تاکید کرد: احیاء واحدهای راکد 
یکی از بهتریــن، مناس  تریــن و کم هزینه ترین 
راهکارها برای افزایش تولید و ایجاد اشتغال است. 
محمدهادی ایمانیه در جلســه ســتاد تســهیل و رفع 
موانع تولید و بررسی مشکلات واحدهای راکد در جمع 
خبرنگاران بیان کرد: با توجــه به اینکه واحدهای راکد 
بخش قابل توجهی از فرآیند تولید از قبیل دریافت زمین، 
احداث ســاختمان، تامین زیرساخت ها و نصب ماشین 
آلات را طی کرده اند طبیعتا تامین منابع مورد نیاز و رفع 
برخی از مشکلات آنها مانند استمهال وام و تقسیط بدهی 
به دستگاه های اجرایی می تواند فرآیند ایجاد اشتغال را 
سرعت ببخشد.ایمانیه ادامه داد: تاکنون و به منظور خارج 
کردن واحدهای تولیدی و صنایع راکد اســتان جلسات 
متعددی برگزار شــده که این جلسات به خروج برخی 
از این واحدها از رکود منجر شــده است.استاندار فارس 
اظهار کرد: آن دسته از واحدهای تولیدی و صنعتی راکد 
استان که تمایل به احیا دارند دعوت می شوند که برای 
پیگیری امور خود به سازمان صمت و معاونت هماهنگی 
امور اقتصادی استانداری مراجعه و در صورت عدم دریافت 
نتیجه مناسب با دفتر استاندار مکاتبه کنند.ایمانیه گفت: 
هم اینک برخی از واحدهای تولیدی و بنگاه های اقتصادی 
مستقر در منطقه ویژه اقتصادی و شهرک صنعتی شیراز 
در زمینه تامین آب، برق و گاز با مشکلاتی مواجه هستند 
که برای رفع مشــکل این واحدها مقرر شد که سهمیه 
برق واحدهای تولیدی که هنوز به بهره برداری نرسیده و 
یا به هر دلیلی غیر فعال هستند به دیگر واحدهای فعال 
داده شــود تا با توسعه  شبکه برق، نیاز واحدهای جدید 
نیز تامین و در اختیارشــان قرار گیرد.استاندار فارس در 
خصوص معارضین منطقه ویژه اقتصادی شیراز هم گفت: 
در ایــن زمینه نیز به مدیران ایــن منطقه ویژه تا پایان 
امسال مهلت داده شده تا مسئله معارضین را حل کنند 
و اگر آنها ادعای قانونی و صحیح دارند معادل آن زمین 
یا وجه نقد به آنها پرداخت شود و اگر هم که ادعای آنها 
غیرقانونی است از طریق مراجع ذی صلاح نسبت به رفع 

معارض اقدام شود.

 گرمخانه بانوان محدودیتی
 در پذیرش ندارد

مشــاور امور بانوان و خانواده شــهرداری کرج با 
اشــاره به ایجاد گرمخانه بانوان در پارک چمران 
از سوی مجموعه مدیریت شــهری این کلانشهر 

گفت: این گرمخانه محدودیتی در پذیرش ندارد.
مهری شیخی ، این مطلب را اعلام کرد و ضمن اشاره 
بــه بازدیدی که با همراهــی محمدجواد کاظمینی، 
معاون امور اجتماعی اســتانداری البــرز و معصومه 
آقایی، مشــاور امور بانوان و سرپرست اداره کل امور 
بانوان اســتانداری البرز از گرمخانــه بانوان صورت 
گرفت، عنــوان کرد: این بازدیــد در جهت پیگیری 
مصوبات استانی سفر ریاست جمهوری انجام شد.وی 
با بیان اینکه گرمخانه بانوان کرج به همت شهرداری 
و معاونت خدمات شــهری این دستگاه در پی تحقق 
مصوبات ســفر ریاســت جمهوری برای ایجاد کمپ 
و گرمخانه برای زنان، ایجاد شــده است، گفت: این 
گرمخانــه در پارک چمران بــا ظرفیت پذیرش ۴۰ 
نفر احداث شــد.به گفته مشاور امور بانوان و خانواده 
شهرداری کرج، گرمخانه بانوان، با امکانات موجود و 
با توجه به شرایط خاص بانوان در طول سال باز است 

و هیچ محدودیتی در پذیرش ندارد.

خبر

نماینده مردم اراک، خنداب و کمیجان در مجلس 
شورای اســلامی گفت: براساس این شرایط باید 
پایش شــود که منبع آلودگی جدیدی در شهر 
ایجاد نشــود.دکتر علی اکبر کریمی در جریان 
بازدید از اداره کل حفاظت محیط زیست استان 
مرکزی، با اشاره به اینکه مقوله محیط زیست در 
واقع یک موضوع راهبردی است که با همه فعالیت 
ها مرتبط و درگیر است، اظهار کرد: برخورداری از 
محیط زیست پاک و سالم در حوزه هوا، خاک و 
آب و شرایط محیطی، برای حیات بشر یک الزام 
است و هر فعالیتی ملزم به رعایت الزامات زیست 

محیطی است تا تخریبی بر جا نگذارد.
وی افزود: تجارب بشــریت اثبات کرده اســت 
فعالیت های مخرب محیط زیست در وهله اول 
به خود بشر ضربه می زند، بر این اساس در دنیا 
و کشــورهای صنعتی روند اصلاح فعالیت ها را 
شاهدیم و تاکید ویژه ای بر محیط زیست دارند 
و تعارض بین صنعت و سایر فعالیت ها با محیط 
زیست را در قالب یک چارچوب ضابطه مند حل 
کرده و صنعت را به شــکلی توسعه داده اند که 
کمترین زیان را برای محیط زیست نداشته باشد.

کریمی با اشاره به وضعیت هوای اراک، بیان کرد: 
در جانمایی و انتخاب فعالیت ها، توجه به الزامات 
محیط زیست و کارشناسی دقیق ضرورت دارد، 
در زمان ساخت سه صنعت پالایشگاه، پتروشیمی 
و نیروگاه در غرب اراک، یک کارشــناس در یک 
جلسه اجرای پروژه پالایشــگاه و تملک اراضی 
آن در فرمانداری شهرستان شازند اعلام کرد که 
اجرای این پروژه در این مکان مناسب نیست، اما 
فرماندار وقت گفته بود که کجا می توانیم زمین 

متری یک تومان پیدا کنیم!
وی بــا تاکید بر اینکه متاســفانه با این دید این 
صنعــت در این مــکان اجرایی شــد و امروز به 
معضلی تبدیل شده است که همه ما باید تاوان آن 
را بدهیم، افزود: اگر برای ساخت این سه صنعت، 
کارشناسی بیشتری صورت می گرفت قطعا امروز 

شاهد چنین مشکلاتی نبودیم.
نماینده مردم اراک، خنداب و کمیجان در مجلس 
شورای اسلامی با بیان اینکه پرسنل محیط زیست 
ضمن حفاظت از محیط زیست، وظیفه پایش و 
رصد مستمر همه فعالیت ها که مرتبط با محیط 
زیست است را بر عهده دارند که وظیفه ای بسیار 
سنگین به شــمار می رود، گفت: این مجموعه 

باید در انجام وظایف خود نهایت جدیت و دقت 
را در چارچوب اســتانداردها و مقررات داشــته 
باشــد. امروز بسیاری از کارخانجات در جهان در 
میان بافت شــهری قرار گرفته اند، اما تمهیداتی 
فنی توســط آنها در نظر گرفته شده که آسیبی 
به محیط زیســت وارد نمی کند و ما هم باید در 
این مسیر حرکت کنیم.وی با بیان اینکه در بحث 
آلودگــی هوای اراک، از ۱۵ ســال پیش مصوبه 
هیات دولت در قالب طرح جامع کاهش آلودگی 
هوای اراک در اختیار اســت، گفت: از آن سال تا 
حدود سال ۱۳۹۶، طبق ارزیابی انجام شده حدود 
۴۰ درصد این طرح و مصوبات آن اجرایی شد و 
یکی از نقدهای جــدی در اجرای این طرح این 
است که طرح کمترین اتکا را به اعتبارات دولتی 
داشــته است و به غیر از یکی دو سال اول اجرای 
طرح، هیچ ردیف اعتبــاری برای اجرا در بودجه 
سنواتی نیز پیش بینی نشد و حتی تسهیلاتی نیز 
برای پروژه هایی مانند انتقال آندسازی در اختیار 
قرار نگرفت.کریمی تاکید کرد: اراک طی برنامه 
های توسعه گذشته) از برنامه سوم توسعه به بعد( 
همواره یکی از ۸ شــهر آلوده کشور بوده است و 
در بین این شهرها، تنها شهری که از نعمت قطار 
شهری بهره مند نشد، اراک بود و حتی اعتبارات 
مشخصی هم برای آلودگی هوا دریافت نکرد در 
حالی که ۱۰۸ روز هوای ناســالم در یک شــهر، 
فاجعه به شمار می رود.وی با اشاره به طرح سوال 

از وزیر کشور درخصوص علت عدم اجرای طرح 
قطار شــهری در اراک و وزیر راه درخصوص عدم 
اجرای قطار شــهری مهاجران-اراک-امیرکبیر، 
گفت: مسلما این گونه طرح ها در کاهش آلودگی 
هوای اراک کمک می کرد که متاسفانه تاکنون 
اجرایی نشده است و مســئولان باید دلایل این 
مسئله را اعلام کنند، همچنین مکاتباتی با رییس 
سازمان محیط زیست صورت گرفته و مسئله لزوم 
بازنگری در طرح جامع کاهــش آلودگی هوای 
اراک مطرح شد.کریمی اظهار کرد: دولت پذیرفته 
است شهری مانند اراک به دلیل آلودگی نیازمند 
تمهیدات ویژه است و طرحی به نام طرح جامع 
کاهش آلودگی هوا به تصویب رسید که امروز پس 
از گذشت ۱۵ سال از تصویب آن نیازمند بازنگری 
هستیم و متناسب با پیشــرفت طرح و شرایط 
جدید، مصوبات جدیــدی همراه با الزامات کار و 
اعتبارات لازم باید به تصویب هیات وزیران برسد.

وی با اشاره به دستور منع احداث صنایع آلاینده 
در فاصله ۳۰ کیلومتری اراک اضافه کرد: انتظار 
می رود که محیط زیست به عنوان پایش کننده 
این الزام، از حق مردم به عنوان یک حق شرعی 
دفاع کند. متاســفانه در دو سه سال اخیر شاهد 
احداث دو واحد صنعتی شیمیایی در داخل شعاع 
۳۰ کیلومتری اراک بودیم و امروز پتروشــیمی 
الوند و پیشــتاز صنعت در حال ساخت هستند. 
بنده گزارشات سازمان محیط زیست در خصوص 

ساخت پتروشیمی الوند را مطالعه کردم، در این 
گزارش قید شده بود که با توجه به آلایندگی سایر 
واحدهای صنعتی موجود در منطقه، احداث این 
واحد باعث تشدید آلایندگی می شود و تصمیم 
در این خصوص را به هیات وزیران سپرد.کریمی 
تصریح کرد: بــه لحاظ کارشناســی این واحد 
تشدیدکننده آلودگی است و سوال اینجاست که 
چرا باید یک منبــع آلاینده جدید را در بدترین 
نقطه با کمبود منابع آب به مردم تحمیل کنیم؟ 
براساس این شــرایط باید پایش شود که منبع 
آلودگی جدیدی در شهر ایجاد نشود.وی با بیان 
اینکه فلسفه عوارض آلایندگی ایجاد منبع درآمد 
برای شهرداری ها نیســت، اظهار کرد: در سال 
های گذشته شــاید بیش از هزار میلیارد تومان 
منابع مالی از این محل در شهرستان های اراک، 
شازند، خنداب و ساوه و ... داشته ایم و یکبار باید 
بررسی کنیم که از محل این منابع عظیم مالی چه 
کاری برای بهبود وضعیت محیط زیست، کاهش 
آلودگی و آثار سوء ناشی از آلودگی ها انجام شده 
است.نماینده مردم اراک، خنداب و کمیجان در 
مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه چه ایرادی 
داشت که شهرداری از این منبع برای برقی کردن 
ناوگان حمل و نقل عمومی و توسعه فضای سبز 
استفاده می کرد، افزود: طبق طرح جامع کاهش 
آلودگی هــوای اراک، باید به میزان هزار هکتار، 
توســعه فضای ســبز در اراک انجام می گرفت 
که شاید تاکنون به رقم حدود ۴۰۰ هزار هکتار 
رسیده ایم هرچند که فضای سبز ایجاد شده، قابل 
توجه نیست و از ســوی دیگر دره سده به دلیل 
عدم رسیدگی و عدم آبیاری و بی توجهی مالکان 
و عدم نظارت شــهرداری در حال نابودی است و 
روزانه کامیون کامیون چوب بریده شــده از این 
منطقه خارج می شود و به دنبال آن درخت کاری 
می کنیم.وی با اشــاره به برخی از اظهار نظرها 
مبنی بر اینکه این درآمد به صندوق محیط زیست 
واریز شود، گفت: تجربه نشان داده است که این 
صندوق کارایی بالایی ندارد، اما آنچه مهم است 
هزینه شــدن این منابع است. اگر پول به دست 
شــهرداری داده می شود باید پروژه های تقویت 
محیط زیست و کاهش آثار آلاینده ها تعریف شود 
و هزینه شدن این منابع را نظارت کند.کریمی در 
پایان خواستار توجه جدی به ساختار اداره محیط 

زیست شهرستان اراک شد.

نماینده مردم اراک، خنداب و کمیجان در مجلس شورای اسلامی:

نباید منبع آلودگی جدیدی به اراک تحمیل شود

اصفهان- مرادیان: شهردار اصفهان با بیان اینکه مهمترین علت 
آلایندگی در این روزها مصرف مازوت است، گفت: مردم به شکل های 
مختلف از متولیان درخواست کرده اند که حداقل در شرایط اضطرار 
مصرف مازوت متوقف شود، متولیان نیز باید شرایط مردم اصفهان را 
درک کنند.علی قاسم زاده در برنامه رادیویی »سلام اصفهان گفت:  
اصفهان روزهای سختی را از سر می گذارند او با بیان اینکه این روزها 
اصفهان شــرایط سختی را از حیث زیست محیطی تجربه می کند، 
تصریح کرد: علیرغم بارش باران در پایان هفته گذشته انتظار می رفت 
شرایط آب وهوا بهتر شــود اما چنین نشد و این می تواند دلیلی بر 
این باشــد که صرفاً منابع متحرک یعنی خودروها منبع آلایندگی 
شــهر نیســتند و باید به دنبال علل اصلی بگردیــم. او با تأکید بر 
اینکه مهمترین علت آلایندگی در این روزها مصرف مازوت است، 
خاطرنشان کرد: مردم به شکل های مختلف از متولیان درخواست 
کردند که حداقل در شــرایط اضطرار مصرف مازوت متوقف شود، 

متولیان نیز باید شرایط مردم اصفهان را درک کنند. قاسم زاده با بیان 
اینکه مدیریت شهری در جایگاهی نیست که بتواند تصمیم بگیرد، 
تأکید کرد: ما به عنوان یک مطالبه گر و از زبان مردم مطالبه آنها را 
مطرح می کنیم. او با بیان اینکه اعلام شده است اگر در مصرف برق و 
گاز صرفه جویی کنیم، امکان توقف استفاده از سوخت مازوت فراهم 
می شود، گفت: از مردم نیز درخواست می شود در مصرف برق و گاز 
صرفه جویی کنند و جلوی بهانه اســتفاده از مازوت را بگیرند، زیرا 
عمده مصرف مازوت در نیروگاه برای تولید برق است و اگر مدیریت 
مصرف را انجام دهیم، شاید بتوان مصرف سوخت نیروگاه را از مازوت 
به گاز تغییر داد و مشــکل برطرف شودقاسم زاده تغییر تکنولوژی 

خودروهای رفت وروب در شــهر را از دیگر برنامه های شــهرداری 
اصفهان دانســت و گفت: تعداد کمی از خودروهای رفت وروب را با 
تکنولوژی جدید به صورت آزمایشی به شهر وارد کردیم که طراحی 
آنها از سوی شرکت های دانش بنیان انجام شده است. اگر آزمایش ها 
جواب دهد، ماشــین آلات قدیمی جمع آوری می شود. او با اشاره به 
مدیریت حمل ونقل برون شــهری افزود: تغییر رویه ها در این حوزه 
واکنش مردم شــهرهای اطراف را به همراه دارد، اما باید ایستگاه و 
پایانه های ترکیبی را در اطراف شهر فعال کنیم که در این راستا یک 
پایانه در خیابان جی ایجاد شده است، همچنین برای ایجاد پایانه های 

دیگر در اطراف شهر بررسی نقاط در دست انجام است.

شهردار اصفهان تأکید کرد:

مازوت سوزی در اصفهان را متوقف کنید

 تولید فولاد خام و ارزش افزوده اقتصادی 
در فولاد مبارکه با استفاده از ضایعات فلزی داخلی

اصفهان – مرادیان: ســالانه بیش از ۱۵ هزار تن انواع تجهیزات، قطعات و سازه های مختلف آهنی 
خطوط تولید که عمر مفید آن ها به اتمام رسیده، در کوره های قوس الکتریکی فولاد مبارکه به عنوان 
قراضه استفاده می شوند و برای شرکت ارزش افزوده اقتصادی به بار می آورند.رئیس امور پسماند شرکت 
فولاد مبارکه ضمن اعلام این خبر گفت: به دلیل مستهلک شدن و پایان عمر مفید انواع تجهیزات، 
قطعات و سازه های مختلف آهنی در شرکت و عدم امکان به کارگیری این متریال در بخش های مربوطه، 
همــواره بخش قابل توجهی از انواع ضایعات آهنی از نواحی مختلف به ســایت ضایعات قابل بازیافت 
مدیریت شهری ارسال می شوند.به گفته مجید غیاثوند، این ضایعات در واقع نوعی پسماند باارزش و 
همچنین یکی از مواد اولیه تولید در فرایند فولادسازی به شمار می رود. ازاین رو واحد امور پسماند با 
برنامه ریزی و اجرای طرح آماده سازی قراضه های مذکور بر اساس استانداردهای واحد کنترل کیفی، 
پس از دسته بندی تخصصی این ضایعات با استفاده از دستگاه آنالایزر پرتابل طی عملیات برشکاری، 
پرسکاری و...، سالانه بیش از ۱۵ هزار تن قراضه موردنیاز تولید را از این طریق تأمین می کند.غیاثوند 
گفــت: در پی اجرای این طرح برای اولین بار در فولاد مبارکه تعداد ۲۰ عدد شــل کوره ضایعاتی و 
متعلقات مربوطه باقی مانده از سال های گذشته پس از انتقال به سایت ضایعات قابل بازیافت، طی یک 
عملیات تخصصی، برشــکاری شد و از این طریق علاوه بر تأمین بیش از ۲ هزار تن قراضه درجه یک 

موردنیاز فرایند تولید، گامی در جهت آزادسازی اراضی موردنیاز توسعه نورد گرم ۲ نیز برداشته شد.


